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Protokół Nr 0012.03.82.2023
Komisji Budżetu i Finansów Rady Miasta Kalisza

z posiedzenia, które odbyło się w dniu 29 listopada 2023 roku

*********************************************************************
Obecni na posiedzeniu wg listy obecności dołączonej do niniejszego protokołu.

*********************************************************************
PORZĄDEK OBRAD

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zatwierdzenie porządku obrad.

3. Projekt  uchwały  w sprawie  uchwały  budżetowej  na  2024  rok  wraz  z  uzasadnieniem 

i materiałami informacyjnymi.

4. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Miasta Kalisza na lata 

2024-2043.

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok.

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Miasta Kalisza 

na lata 2023-2043.

7. Informacja  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  Miasta  Kalisza  za  rok  szkolny 

2022/2023.

8. Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustanowienia  Stypendium  Miasta 

Kalisza  im.  Świętego Jana  Pawła  II,  funduszu stypendialnego oraz  zasad,  warunków

i trybu przyznawania stypendiów.

9. Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  zadań  realizowanych  przez  Miasto  Kalisz

z  zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i  społecznej  osób  niepełnosprawnych,  na  które 

przeznacza się środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

na rok 2023.

10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Ośrodka Sportu, 

Rehabilitacji i Rekreacji w Kaliszu – samorządowego zakładu budżetowego na 2024 rok.

11. Projekt uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości.

12. Projekt uchwały uchylającej uchwałę Nr XLVI/604/2017 Rady Miejskiej Kalisza z dnia 

30 listopada 2017 r. w sprawie opłaty targowej.

13. Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  Planu  zrównoważonego 

rozwoju publicznego transportu zbiorowego Miasta Kalisza.

14. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla 

Aglomeracji Kalisko-Ostrowskiej”. 



15. Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Filharmonii Kaliskiej w Kaliszu. 

16. Projekt uchwały uchylającej uchwałę Nr XXXIX/569/2021 Rady Miasta Kalisza z dnia 

27  maja  2021  r.  w  sprawie  niedochodzenia  rekompensaty  za  koszty  odzyskiwania 

należności,  o  której  mowa  w  art.  10  ust.  1  ustawy  z  dnia  8  marca  2013  r.

o przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom w transakcjach handlowych. 

17. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, sposobu, trybu 

oraz organów i osób uprawnionych do umarzania, odraczania oraz rozkładania na raty 

należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym, przypadających Miastu Kalisz 

lub  jego  jednostkom  organizacyjnym  oraz  warunków  dopuszczalności  pomocy 

publicznej.

18. Projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  dotyczącego 

przejęcia zadań z zakresu administracji rządowej. 

19. Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  "Programu  współpracy  Miasta  Kalisza

z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność 

pożytku publicznego na 2024 rok.

20. Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  nadania  nazw  parkowi

i skwerom. 

21. Korespondencja.

22. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

23. Zamknięcie posiedzenia.

***************************************************************************
Ad 1. Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia  posiedzenia  dokonał  Przewodniczący Komisji  Budżetu i  Finansów Rady Miasta 
Kalisza pan Sławomir Lasiecki witając wszystkich obecnych. 

Ad 2. Zatwierdzenie porządku obrad.
Głosowanie: 8 osób za, 1 brak głosu (9 obecnych). Porządek obrad został zatwierdzony. 

Ad  3.  Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwały  budżetowej  na  2024  rok  wraz
z uzasadnieniem i materiałami informacyjnymi.
Pani  Aneta  Ochocka  skarbnik  miasta  omówiła  najważniejsze  pozycje  liczbowe dotyczące 
przyszłorocznego budżetu. Poinformowała, że budżet oraz Wieloletnia Prognoza Finansowa 
zostały opracowane według zasad ustawy o finansach publicznych. Prezydent Miasta Kalisza 
przedłożył  w  terminie  do  15  listopada  projekt  budżetu  i  WPF  Regionalnej  Izbie 
Obrachunkowej oraz Przewodniczącemu Rady Miasta Kalisza. Dodała, że RIO ma czas do 15 
grudnia, aby wydać opinię o budżecie. Przekazała, że projekt został przygotowany zgodnie
z założeniami makroekonomicznymi,  to  znaczy uwzględniono wzrost  kwoty minimalnego 
wynagrodzenia  za  pracę  o  kwotę  700  zł.  Pani  Ochocka  poinformowała,  że  kwota 
planowanych  wydatków  majątkowych  wyniesie  prawie  125  000  000  zł,  w  tym  80 
przedsięwzięć  ujętych  jest  w  wieloletniej  prognozie  finansowej,  a  wskaźnik  inwestycji 



wynosi 14,75%. Zadłużenie miasta zwiększy się w 2024 roku o 4 700 000 zł ale spłacane 
będą zaciągnięte w poprzednich latach zobowiązania w kwocie 20 260 000 zł. Pani skarbnik 
przypomniała, że nadrzędną zasadą jaką się kierowano było to, aby wydatki bieżące miały 
pokrycie w dochodach bieżących i to zostało spełnione. W tym roku Prezydent Miasta Kalisza 
podjął decyzję, aby wszystkie wydziały i jednostki zaplanowały swoje wydatki bieżące na 
poziomie o 10% niższym niż w zeszłym roku. Jeśli chodzi o planowane dochody wyniosły 
one 823 308 574 zł  i  zanotowano wzrost  o 15% w stosunku do planowanych dochodów 
bieżącego roku. Planowane wydatki wyniosą około 846 073 163 zł i to jest wzrost o 13% w 
stosunku  do  tegorocznego  budżetu.  Deficyt  wynosi  22  764  589  zł  i  jest  mniejszy
w stosunku do deficytu planowanego na 2023 rok o 10 320 058 zł. W budżecie na 2024 rok 
zaplanowano środki na budżet obywatelski w wysokości 4 200 000 zł - na realizację 53 zadań 
w tym 5 ogólnomiejskich i 48 osiedlowych. Kwota zadłużenia na koniec 2024 roku to 286 
159 000 zł i zwiększy się o 4 740 000 zł. Jeżeli chodzi o udział planowanych dochodów 
bieżących w ogólnej kwocie planowanych dochodów stanowią one 91% i jest to 746 627 901 
zł. Natomiast dochody majątkowe stanowią 9% udziału w ogólnej kwocie dochodów i jest to 
76  680  679  zł.   Przy  planowaniu  dochodów  miasto  otrzymało  od  ministra  finansów 
informacje  o planowanych kwotach poszczególnych udziałów podatków dochodowych od 
osób prawnych oraz fizycznych, a także poziomu subwencji. Zanotowano wzrost dochodów 
pit o 29,3% w stosunku do planu bieżącego roku i wynoszą one 44 977 767 zł. Jeśli chodzi o 
dochody z  cit  są  one  wyższe  o  24,4% subwencja  oświatowa -  wzrost  o  16,6% i  wzrost 
subwencji  równoważącej  o  51,2%. Wpłata  do budżetu państwa tzw.  janosikowego to jest 
kwota 1 080 088 zł. 
Następnie dochody finansowane z Unii Europejskiej zaplanowano w kwocie 1 288 262 zł
z  przeznaczeniem  na  realizację  3  programów:  Wdrażanie  strategii  na  rzecz  neutralności 
klimatycznej,   Świat  jest  na  wyciągnięcie  ręki  i  Wsparcie  deinstytucjonalizacji  pieczy 
zastępczej w podregionie kaliskim. 
Pani  Ochocka  przekazała  również,  że  jeżeli  chodzi  o  wydatki  to  kształtują  się  one  na 
poziomie 846 073 000 zł z tego wydatki bieżące 721 000 245 zł, w porównaniu do 2023 roku 
jest to kwota niższa o 41 612 000 zł. Na wydatki majątkowe przeznaczono 124 827 000 zł
w porównaniu z planem z 2023 roku jest to kwota wyższa o 41 533 000 zł. W budżecie na 
2024 rok najwięcej wydatków zaplanowano na oświatę i edukacyjną opiekę wychowawczą 
(341 000 000 zł); na pomoc społeczną i pomoc rodzinie (132 000 000 zł); na transport i drogi 
(129 000 000 zł)  na administrację  (73 000 000 zł);  na  gospodarkę komunalną i  ochronę 
środowiska  (55  000 000 zł);  na  kulturę  i  sport  (54  000 000);  bezpieczeństwo publiczne, 
ochrona przeciwpożarowa i obrona narodowa (19 062 000 zł). 
Jeżeli chodzi o wydatki majątkowe te zaplanowane 124 000 000 zł to prawie 70% wszystkich 
wydatków  inwestycyjnych  czyli  87  301  000  zł  i  mamy  w  tym:  budowę  połączenia  ul. 
Szerokiej z ul. Łódzką w Kaliszu etap drugi 16 421 000 zł; na rozbudowę drogi wojewódzkiej 
numer 450 etap drugi odcinek od ul. Księżnej Jolanty do ul. Antycznej 24 000 000 zł; budowa 
nowej  drogi  w  Kaliszu  połączenie  ul.  Księżnej  Jolanty  od  ul.  Częstochowskiej  do  ul. 
Budowlanych 19 000 000 zł; przebudowę ulicy Kościuszki na odcinku od ul. Śródmiejskiej 
do ul. Szkolnej 8 200 000 zł. Zaplanowano też środki w zakresie gospodarki komunalnej i  
ochrony środowiska  jest  to  kwota  5  190 000 zł.  W tej  kwocie  mieszczą  się  następujące 
zadania: regulacja cieków Krępicy i Piwonki, rewaloryzacja parku miejskiego, odtworzenie 
nabrzeża betonowego rzeki Prosny przy ul. Wał Piastowski 3, budowa schodów terenowych 
oraz  pomostu  w  Parku  Przyjaźni  w  Kaliszu,  dofinansowanie  kosztów  inwestycji 



proekologicznych  tj.  zmiana  systemu  ogrzewania  z  węglowego  na  ekologiczne, 
dofinansowanie  kosztów  inwestycji  proekologicznych  w  ramach  wykonania  przyłącza 
nieruchomości do miejskiej sieci sanitarnej z równoczesną likwidacją szamba, przebudowa 
wylotów kanalizacji deszczowej do Prosny i jej dopływów. Natomiast na zadania w zakresie 
kultury fizycznej zaplanowano 22 889 000 zł z przeznaczeniem na: zaprojektowanie i budowę 
centrum sportowego  Kalisz – Szczypiorno, na wymianę oświetlenia w hali Kalisz Arena, na 
potrzeby  boiska  wielofunkcyjnego  wraz  z  zadaszeniem  przy  Zespole  Szkół  Techniczno- 
Elektronicznych w Kaliszu i Szkole Podstawowej Nr 23 oraz na udziały dla spółek.
Przychody Kalisza ustala się w wysokości 43 024 589 zł.  Na 2024 rok planowane wolne 
środki wyniosą 11 356 448 zł, a rozchody 20 260 000 zł przy czym w 2023 roku było to 18  
963 000 zł. Miasto ma zabezpieczoną kwotę na rezerwę ogólną (2 159 201 zł) i celową (2 329 
111 zł). 
Radny  Dariusz  Grodziński  złożył  wniosek  formalny  w  sprawie  wdrożenia  i  realizacji 
miejskiego programu dofinansowania procedury in vitro w kwocie 150 000 zł z działu 750 na 
dział 851 wydatki bieżące i ochrona zdrowia. 
Przewodniczący Komisji stwierdził, że temat in vitro to walka  światopoglądowa. 
Pan Janusz Sibiński  zastępca naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i  Mieszkaniowych 
poinformował, że w sejmie jest przygotowywana ustawa o in vitro i należy poczekać, czy 
zostanie ona przyjęta i w jakim kształcie. Chodzi o to, że zakresy programów nie mogą się  
dublować. 
Radny Artur Kijewski potwierdził, że też słyszał, że w sejmie planowane jest włączenie pod 
obrady projektu ustawy o in vitro i dlatego nie popiera tego wniosku. Dodał, że traktuje ten 
wniosek jako czysto polityczny.
Radny Mirosław Gabrysiak przyznał,  że in vitro jest  jedną z metod leczenia niepłodności
i  byłby za  jego wprowadzeniem,  jednak wie,  że  program nie  otrzyma pozytywnej  opinii 
Agencji  Oceny  Technologii  Medycznych  i  Taryfikacji  jeżeli  program będzie  realizowany 
ustawą.  Tak samo jest  w przypadku profilaktyki  wykrywania raka jelita  grubego,  dlatego 
miasto realizuje program tylko dla wybranych grup wiekowych. Dlatego uważa, że należy 
poczekać na ruch ze strony sejmu. 
Radny Marian Durlej również uważa, że należy poczekać, czy sejm uchwali ustawę. 
Radny Dariusz Grodziński powiedział, że zapewne wsparcie ze strony państwa nie będzie 
wystarczające a temat porusza co roku na komisjach, na których uchwalany jest budżet i nie 
jest to z pewnością działanie polityczne. 
Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Finansów  oznajmił,  że  miasto  nie  jest  miejscem  do 
wprowadzania tego typu programu, natomiast miasto jest od tego, aby pomagać najuboższym. 
Tym bardziej, że z procedury in vitro skorzystają 3 pary, a w mieście jest wiele dzieci, które 
potrzebują pomocy. 
Radny Kijewski zarzucił radnemu Grodzińskiemu, że stosuje relatywizm, ponadto zarzucił, że 
dopiero teraz zainteresował się tym tematem. 
Radny Dariusz Grodziński  odpowiedział,  że  od 2016 roku co najmniej  dwa razy w roku 
poruszał ten temat w postaci interpelacji, czy też na komisjach, we wnioskach. 
Radny  Gabrysiak  uznał,  że  jest  to  przedwczesny  wniosek  z  uwagi  na  to,  co  dzieje  się
w rządzie. 
Nastąpiła krótka dyskusja, czy radny faktycznie zgłaszał wnioski na komisjach. 
Wobec  braku innych pytań  przystąpiono do głosowania  w sprawie  wdrożenia  i  realizacji 
miejskiego programu dofinansowania procedury in vitro w kwocie 150 000 zł z działu 750 na 



dział 851 wydatki bieżące i ochrona zdrowia:  3 osoby za, 6 osób przeciw (9 obecnych). 
Wniosek został odrzucony. 
Głosowanie w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok wraz
z uzasadnieniem i materiałami informacyjnymi:  6 osób za, 3 osoby przeciw (9 obecnych). 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 
Radny  Artur  Kijewski  zapytał,  jak  wygląda  procedura,  jeśli  Rada  Miasta  nie  przyjmie 
budżetu. 
Skarbnik  miasta  odpowiedziała,  że  w  takiej  sytuacji  Regionalna  Izba  Obrachunkowa 
przejmuje tworzenie budżet. 

Ad 4. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Miasta Kalisza 
na lata 2024-2043.
Pani Aneta Ochocka skarbnik miasta omówiła powyższy projekt uchwały. 
Głosowanie:  6 osób za, 3 osoby przeciw (9 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany. 

Ad 5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok.
Pani Aneta Ochocka skarbnik miasta omówiła powyższy projekt uchwały oraz autopoprawkę. 
Głosowanie autopoprawki: 9 osób za (9 obecnych). Autopoprawka została przyjęta.
Głosowanie  projektu  uchwały  wraz  z  autopoprawką:  9  osób  za  (9  obecnych).  Projekt 
uchwały wraz z autopoprawką został przyjęty. 

Ad 6. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Miasta 
Kalisza na lata 2023-2043.
Pani  Aneta  Ochocka  skarbnik  miasta  omówiła  powyższy  projekt  uchwały  oraz  dwie 
autopoprawki. 
Głosowanie nad autopoprawką nr 1: 9 osób za (9 obecnych). Autopoprawka została przyjęta.
Głosowanie nad autopoprawką nr 2: 9 osób za (9 obecnych). Autopoprawka została przyjęta.
Głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawkami: 9 osób za (9 obecnych). Projekt 
uchwały wraz z autopoprawkami został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad 7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta Kalisza za rok szkolny 
2022/2023.
Pani Ewelina Dudek naczelnik Wydziału Edukacji omówiła powyższa informację. 
Radny Radosław Kołaciński zapytał, czy pracownicy administracji w szkołach zostaną objęci 
podwyżkami. Otrzymał od pani naczelnik odpowiedź twierdzącą. 
Dopytywał również o to, jakie będą rozwiązania w związku z tym, że teraz do szkół szły 
podwójne roczniki a w przyszłym roku może być deficyt uczniów.
Pani Dudek odpowiedziała, że liczba uczniów będzie mniejsza, ale mieści się to w granicach
i nie wpłynie znacząco na organizację roku szkolnego. 
Wobec braku uwag informacja została przyjęta.

Ad  8.  Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustanowienia  Stypendium 
Miasta  Kalisza  im.  Świętego  Jana  Pawła  II,  funduszu  stypendialnego  oraz  zasad, 
warunków i trybu przyznawania stypendiów.
Pani Ewelina Dudek naczelnik Wydziału Edukacji omówiła powyższy projekt uchwały.



Głosowanie: 9 osób za (9 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad 9. Projekt uchwały w sprawie określenia zadań realizowanych przez Miasto Kalisz
z  zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i  społecznej  osób  niepełnosprawnych,  na  które 
przeznacza się środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
na rok 2023.
Pani Iwona Niedźwiedź dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej omówiła powyższy 
projekt uchwały. 
Głosowanie: 9 osób za (9 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad 10. Projekt uchwał w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Ośrodka 
Sportu, Rehabilitacji i Rekreacji w Kaliszu – samorządowego zakładu budżetowego na 
2024 rok.
Pani  Justyna  Sikorska  główna  księgowa  w  Ośrodku  Sportu,  Rehabilitacji  i  Rekreacji
w Kaliszu omówiła powyższy projekt uchwały. 
Głosowanie:  5  osób  za,  3  osoby  się  wstrzymały,  1  brak  głosu  (9  obecnych).  Projekt 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad 11. Projekt uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości.
Pani Krystyna Frąckowiak zastępca naczelnika Wydziału Finansowego omówiła powyższy 
projekt uchwały. 
Głosowanie:  8 osób za,  1  brak głosu (9  obecnych).  Projekt  uchwały  został  pozytywnie 
zaopiniowany. 

Ad 12. Projekt uchwały uchylającej uchwałę Nr XLVI/604/2017 Rady Miejskiej Kalisza
z dnia 30 listopada 2017 r. w sprawie opłaty targowej.
Pani Krystyna Frąckowiak zastępca naczelnika Wydziału Finansowego omówiła powyższy 
projekt uchwały. 
Pani  Aneta  Ochocka  skarbnik  miasta  w  uzupełnieniu  odczytała  pismo  od  spółki  Giełda 
Kaliska  z  300  podpisami  skierowane  do  Prezydenta  Miasta  z  prośbą  o  zniesienie  opłaty 
targowej.
Głosowanie: 9 osób za (9 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad  13.  Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  Planu 
zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego Miasta Kalisza.
Pan Tomasz Ludwiczak naczelnik Wydziału Komunikacji omówił powyższy projekt uchwały. 
Głosowanie: 9 osób za (9 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad  14.  Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Planu  Zrównoważonej  Mobilności 
Miejskiej dla Aglomeracji Kalisko-Ostrowskiej”. 
Pan Tomasz Ludwiczak naczelnik Wydziału Komunikacji omówił powyższy projekt uchwały. 
Głosowanie: 9 osób za (9 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad 15. Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Filharmonii Kaliskiej w Kaliszu. 
Pani Grażyna Dziedziak naczelnik Wydziału Kultury i Sztuki, Sportu i Turystyki omówiła 
powyższa uchwałę. 



Głosowanie: 9 osób za (9 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad 16. Projekt uchwały uchylającej uchwałę Nr XXXIX/569/2021 Rady Miasta Kalisza z 
dnia 27 maja 2021 r. w sprawie niedochodzenia rekompensaty za koszty odzyskiwania 
należności,  o  której  mowa  w  art.  10  ust.  1  ustawy  z  dnia  8  marca  2013  r.
o przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom w transakcjach handlowych. 
Pani Krystyna Frąckowiak zastępca naczelnika Wydziału Finansowego omówiła powyższy 
projekt uchwały. 
Głosowanie: 9 osób za (9 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad 17. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, sposobu, 
trybu oraz organów i osób uprawnionych do umarzania, odraczania oraz rozkładania 
na raty należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym, przypadających Miastu 
Kalisz lub jego jednostkom organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności pomocy 
publicznej.
Pani Krystyna Frąckowiak zastępca naczelnika Wydziału Finansowego omówiła powyższy 
projekt uchwały. 
Głosowanie: 9 osób za (9 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad  18.  Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia 
dotyczącego przejęcia zadań z zakresu administracji rządowej. 
Pan Dominik Kałużny naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego i  Spraw Obronnych 
omówił powyższy projekt uchwały. 
Głosowanie: 9 osób za (9 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.

Ad 19. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia "Programu współpracy Miasta Kalisza
z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność 
pożytku publicznego na 2024 rok.
Pan Janusz Sibiński  zastępca naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i  Mieszkaniowych 
omówił powyższy projekt uchwały. 
Głosowanie: 9 osób za (9 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.

Ad  20.  Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  nadania  nazw  parkowi
i skwerom. 
Pan  Sławomir  Lasiecki  Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Finansów  poinformował,  że 
projekt  uchwały  był  już  omawiany  na  innych  komisjach  –  Komisji  Prawa,  Porządku 
Publicznego  oraz  Samorządu  Osiedlowego  a  także  na  Komisji  Środowiska  i  Gospodarki 
Komunalnej i na nich zdecydowano o zdjęciu go z porządku obrad, dlatego składa wniosek
o  zdjęcie  również  na  dzisiejszej  komisji.  Uzasadnił,  że  miasto  przejmując  teren  parku 
zobowiązało  się  do  uczczenia  pamięci  właścicieli,  którzy  nazywali  się  Karśniccy. 
Jednocześnie  właśnie  mija  rok  rodziny  Wiłkomirskich,  których  imię  nosi  wskazany
w uchwale park. Dlatego należy zastanowić się, jak odpowiednio dotrzymać słowa o nadaniu 
nazwy parkowi  powiązanej  z  historią  rodziny  Karśnickich  a  jednocześnie  nie  zapomnieć
o  rodzinie  Wiłkomirskich.  Zaproponował,  aby  nowa  Filharmonia  nosiła  nazwę  rodziny 
Wiłkomirskich.



Radny  Artur  Kijewski  zapytał,  czy  jest  określony  termin,  kiedy  należy  dokonać  zmiany 
nazwy. 
Pani Iwona Kasprzak naczelnik Wydziału Gospodarowania Mieniem odpowiedziała, że nie 
ma określonego terminu, w umowie jest zawarta prośba. 
Wniosek  w  sprawie  zdjęcia  z  porządku  obrad  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę
w sprawie nadania nazw parkowi i skwerom: 9 osób za (9 obecnych). Projekt uchwały został 
zdjęty z porządku obrad. 

Ad 21. Korespondencja.
Brak.

Ad 22. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
Brak.

Ad 23. Zamknięcie posiedzenia.
Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Rady 
Miasta Kalisza pan Sławomir Lasiecki zamknął posiedzenie dziękując wszystkim za udział 
oraz dyskusję. 

Protokołowała: J. Dziedzic

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
Rady Miasta Kalisza

/.../
Sławomir Lasiecki


